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Strategia Integrată de Dezvoltare Urbană Cluj-Napoca 2021-2030
Dezbatere publică finală

15 noiembrie 2021
- Minuta întâlnirii -

Context:  Strategia  Integrată  de  Dezvoltare  Urbană  Cluj-Napoca  2030  este  elaborată  de  Primăria
Municipiului Cluj-Napoca, printr-o colaborare cu Banca Mondială, prin semnarea unui contract de asistență
tehnică  în  data  de  6  februarie  2020.  Elaborarea  strategiei  a  fost  realizată  printr-un  proces  participativ
continuu, întregul document este publicat online, iar consultarea publică în cadrul căreia s-a dezbătut ultima
variantă a documentului a avut loc pe 15 noiembrie 2021.

Evenimentul a fost moderat de domnul Dan Tarcea, Viceprimar al Municipiului Cluj-Napoca și a început
prin intervenția  domnului  Emil  Boc,  Primar  al  Municipiului  Cluj-Napoca,  urmată  de prezentarea  SIDU
2030, realizată de domnul Marcel Heroiu, Specialist Senior în Dezvoltare Urbană, Banca Mondială, după
care au avut loc intervențiile din partea publicului, urmate de răspunsurile elaboratorilor Strategiei.

Introducere:
Domnul Primar Emil Boc a luat cuvântul în deschiderea dezbaterii online, punând accentul pe importanța
integrării  observațiilor  înainte  de  aprobarea  în  forul  legislativ  local.  Direcțiile  importante  asumate  de
Municipiul Cluj-Napoca se referă la dimensiunea verde, cea digitală și a rezilienței, pentru creșterea calității
vieții și menținerea atractivității orașului. De asemenea, acestea înseamnă asigurarea de locuri de muncă
bine plătite, investiții, mobilitate alternativă și, cu alte cuvinte,  menținerea Clujului pe primul loc, așa cum
este astăzi. Domnul Primar a mulțumit echipei Băncii Mondiale pentru implicarea deosebită în elaborarea
SIDU și în cele mai nuanțate probleme ale municipiului și zonei metropolitane, așa încât să se poată crea o
viziune de dezvoltare pe termen scurt, mediu și lung. 

Calitatea  vieții,  dimensiunea  verde,  dimensiunea  digitală,  dimensiunea  incluzivă  a  Clujului  și  a  Zonei
Metropolitane, într-un context în care nimeni nu este uitat și nu este abandonat stau la baza acestei viziuni.
Domnul Boc a accentuat faptul că Clujul este puternic doar dacă va reuși să își păstreze această dimensiune
de solidaritate și de coeziune, valoare fundamentală care definește Europa și de care e nevoie atât la nivel
local, cât și metropolitan.

„Această strategie nu este doar a Municipiului Cluj-Napoca, este a Zonei Metropolitane, iar viitorul Clujului
depinde de viitorului Zonei Metropolitane”. Deși nu există o lege a Zonelor Metropolitane care să permită o
implicare mai bună și mai directă, proiectele au o dimensiune metropolitană. 
Domnul Primar a mulțumit partenerilor din partea Primăriilor din ZM pentru implicare și pentru colaborarea
eficientă în punerea pe masa Guvernului a unor soluții pentru provocările locale.

S-au menționat, de asemenea, abordările actuale la nivel european în ceea ce privește Strategia Urban-Rural,
pentru  a  crea  ecosisteme  de  parteneriat  urban-rural,  oprirea  brain-drain-ului,  aducerea  calității  vieții  în
spațiul rural, inovare. Va exista o susținere în această direcție atât de la nivelul UE, cât și prin intermediul
SIDU, pentru că reprezintă una din cheile modernizării. Prin crearea acestui hub urban-rural se va putea crea
o zonă cu adevărat prosperă și puternică din toate punctele de vedere în zona Clujului. O altă inițiativă
europeană menționată este „100 de orașe neutre climatic până în 2030” - unde Clujul va putea participa. În



concluzie, domnul Primar a evidențiat că dimensiunea verde, digitalizarea, comunitățile reziliente care pot
face față șocurilor precum pandemia, capacitatea de a lucra împreună și dimensiunea incluzivă sunt esențiale
pentru viitorul oricărui oraș. Au fost adresate mulțumiri întregii echipe de la nivel instituțional și tuturor
celor implicați în elaborarea SIDU.

Prezentarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană: Marcel Heroiu, Specialist Senior în Dezvoltare
Urbană, Banca Mondială, a susținut o prezentare a ideilor principale pentru Strategia Integrată de Dezvoltare
Urbană 2021-2030 a  Municipiului  Cluj-Napoca  și  Zonei  Metropolitane  Cluj,  subliniind  în  același  timp
importanța  crucială  a  existenței  acestui  document  și  mulțumind  tuturor  actorilor  implicați  de  la  nivelul
municipiului și al zonei metropolitane pentru buna colaborare în elaborarea acestui document strategic. A
fost  menționat  faptul  că  toate  propunerile  de  proiecte  primite  la  nivelul  municipiului  și  al  zonei
metropolitane  au  fost  adăugate  în  document.  De  asemenea,  documentul  beneficiază  de  o  corelare  și
coordonare favorabilă  a documentelor  strategice  elaborate  la  nivel  municipal,  al  zonei  metropolitane,  la
nivel județean, cât și la nivel național și european. Prezentarea susținută de domnul Marcel Heroiu este
adăugată ca Anexă a prezentei minute.

Intervențiile din partea publicului: În cadrul evenimentului au fost ascultate în primul rând intervențiile
clujenilor care s-au înscris la cuvânt, invitația pentru intervenție fiind deschisă, de asemenea, tuturor celor
care au avut sugestii  și întrebări  pe baza documentului,  chiar dacă nu au apucat să se înscrie la cuvânt
preliminar evenimentului. Au fost înregistrate 8 înscrieri la cuvânt, prezentate mai jos.

Domnul Răzvan Radu a avut prima intervenție. Observațiile domnului Răzvan Radu sunt prezentate mai jos:
● În  cazul  curselor  de  transport  în  zona  metropolitană  și  curselor  interjudețene,  SIDU recunoaște

provocarea  și  menționează  că  situația  este  acutizată  de  faptul  că  municipiul  nu  dispune  de  un
terminal  public  modern,  iar  autogările  private  sunt  subdimensionate  și  nu sunt  concepute  pentru
astfel de curse. Pentru această provocare, vorbitorul menționează că zona gării reprezintă soluția, dar
trebuie rezervată  de acum. Ca urmare,  trebuie să se caute alegerea urgentă și  blocarea printr-un
mecanism legal (ex. PUZ) a unui teren din zona gării (ex. zona Dedeman). 

● Următoarea observație este cu privire la Capitolul 6, recomandările oferite pentru completarea PUZ-
ului de regenerare urbană deja aprobat. Recomandarea din partea vorbitorului la această provocare ar
fi un calendar asumat public pentru implementarea măsurilor.   

● În cadrul SIDU, se recomandă, cu alte cuvinte, ceea ce însemnau vechile schițe de sistematizare și au
fost citite două paragrafe din cadrul documentului. Observația constă în faptul că pasajele citite sună
a o descriere a ceea ce înseamnă cartierele Grigorescu și Gheorghieni. Recomandarea vorbitorului a
fost ca administrația locală să apeleze și la domnii Mitrea și Tudose pentru astfel de provocări.

● În interiorul cartierelor, pe circulațiile secundare, pietonii și bicicliștii au prioritate, copiii se pot juca
în stradă, iar accesul auto este restricționat. Recomandarea în acest caz a domnului Radu a fost de a
se face direct în cadrul Comisiei de circulație pentru că există o prevedere legală. 

 
Pe lângă observațiile de mai sus, domnul Răzvan Radu a adresat 5 întrebări:

1. Care ar fi abordarea pentru a schimba mentalitatea cetățenilor cu privire la utilizarea autoturismului
personal?

2. Alternativele neatractive de utilizare a transportului public dincolo de inelul 1 din zona metropolitană
sunt prezente. Care este soluția pentru a depăși această stare?

3. Orașul pentru pietoni și creșele sunt pe lista de rezervă. De ce sunt acolo?
4. Extinderea liniei de tramvai Mănăștiur-Florești, cât și metroul. Este o dilemă pentru că se bat cap în

cap.
5. Cele  recomandate  pentru  conductele  de  rețea  pentru  termoficare  sunt  suficiente,  măcar  pentru

cartierul Sopor?

Domnul Călin Maghier, înscris la cuvânt, nu a fost prezent. 

Domnul Radu Mleșniță a menționat că a trimis observațiile sale printr-un document la registratură care a fost
înregistrat și este mulțumit, pentru că poate astfel salva timp și pentru ceilalți vorbitori. Rugămintea acestuia
este de a primi un răspuns scris din partea echipei tehnice. Totodată, dumnealui menționează în continuare
că va avea o intervenție în cadrul următoarei consultări. 



Domnul Iosif Pop a luat cuvântul pentru a adresa 8 întrebări și a face 3 aprecieri.
Acesta menționează că deși  a făcut o cerere,  care a ajuns la domnul Reveș, acesta nu a primit încă un
răspuns.
Întrebările adresate de domnul Iosif Pop:

1. Au fost depuse cereri de finanțare pentru aceste 3 proiecte supuse consultării publice în perioada 21
octombrie - 5 noiembrie (SIDU, Digitalizarea și Programul/Strategia de Mobilitate)?

2. Care  sunt  efectele  estimate  ale  aplicării  soluțiilor  pentru  digitalizare,  în  ceea  ce  privește
debirocratizarea proceselor și disponibilitatea/redistribuirea funcționarilor găsiți de prisos?

3. Care  este  perioada  de  timp  necesară  pregătirii  aprobării  și  bugetării  multianuale  a  proiectelor
nominalizate în sarcina Primăriei Cluj-Napoca?

4. Cum și în ce interval de timp se vor găsi prevederile SIDU în noul PUG? 
5. Situația chestionarului pentru SIDU. Ne puteți da mult mai multe amănunte despre felul în care s-au

pronunțat clujenii?
6. Pe Axa 4 din Strategia 2014-2020 au fost asumate 51 de proiecte, au fost finalizate 9 proiecte și sunt

în  curs  42  de  proiecte.  Care  va  fi  starea  lor  la  finalul  anului  2023,  perioada  prelungită  de
finanțare/finalizare?

7. Când și în ce mod se va răspunde clujenilor care au făcut propuneri în dezbaterile și consultările din
perioadele 20 iulie 2020, 31 martie 2021, 21 octombrie, 5 noiembrie 2021 și respectiv astăzi?

8. Când va fi supus validării Consiliului Local raportul privind Strategia 2014- 2020?

Aprecierile menționate de domnul Iosif Pop:
● Calitatea deosebită a analizei. Se bucură să vadă o lucrare de calitate, bazată pe date locale. 
● Buna colaborare a Consiliului Civic Local Cluj cu echipa proiectului.
● Infrastructura propusă de Consiliului Civic Local Cluj a fost regăsită în cadrul strategiei, ca atare,

consideră că se va rezolva nevoia de congestionare.

Domnul  Traian  Mureșan  a  menționat  că  participă  doar  pentru  a  vedea  strategia  orașului  pe  următorul
deceniu și că nu are nicio întrebare. 

Domnul Mircea Itu a preluat cuvântul în cadrul consultării și a făcut următoarele precizări:
● Se află în imposibilitatea de a dezvolta un teren deținut. 
● Propunerea sa este urbanizarea zonei terenului cu un procent de utilizare a terenului de maxim 10%.

Astfel, 1000 m2 să rămână livadă, dar în același timp să își poată construi dependințe și să amenajeze
drumul pentru a pune în valoare zona. De asemena, în zona respectivă trece și centura metropolitană,
lucru care susține organizarea unei piețe anuale. 

Domnul Mircea Muntean a făcut următoarele observații și recomandări:
● S-a bucurat să regăsească culoarele ecologice de-a lungul văilor ca axe de structurare urbane verzi-

albastre. 
● Să se mențină acel culoar de protecție care în planuri urbanistice este încadrat ca VE și are o lățime

de 40 m, să fie menținut ca o zonă de 40 de m strict pentru zona de protecție ecologică. 
● Să se asigure pe un culoar de 50 m continuitate ciclistică și pietonală. Și la spital să se aplice acest

principiu.
● Trenul metropolitan are o stație prevăzută la mijlocul distanței dintre stația Aeroport și stația Ira. În

acest caz,  ar fi binevenită și o stație pentru Parcul Est, care s-ar afla la 2 km.

Domnul Mititean a transmis următoarea remarcă în cadrul consultării: Apreciază că față de strategiile trecute
acest SIDU este mult mai bine lucrat și detaliat. Cu toate acestea, este puțin dezamăgit cu privire la Capitolul
6.4 despre cum este prezentată situația actuală și la fel legat de Capitolul 10 și Capitolul 11. Lucrurile au
rămas mult prea vagi pentru acest gen de document, în opinia dânsului. 

Răspunsuri domnul Viceprimar Dan Tarcea, moderator al dezbaterii: 
1. Legat de propunerile de intervenții referitoare la un teren din Livezii și propunerea unui culoar verde

de-a lungul văilor, sunt niște chestiuni care se dezbat în cadrul PUG și deja Primăria Municipiului
Cluj Napoca are un contract pentru actualizarea acestuia. Aceste propuneri vor fi luate în considerare
și analizate în cadrul actualizării PUG-ului. Oricum există un interes ridicat față de cursul râurilor și



pâraielor și un exemplu pozitiv este parcul Bună Ziua, unde dezvoltarea parcului se face în jurul
răului Becaș cu trasee velo și pietonale conform planului de mobilitate. 

2. Se vor transmite răspunsuri scrise la toate întrebările primite și în special la cele la care nu s-a putut
răspunde în direct. 

Răspunsuri domnul Marcel Heroiu, Specialist Senior Dezvoltare Urbană, Banca Mondială: 
1. Referitor  la  întrebarea  dlui  Răzvan  Radu:  legat  de  proiectul  cu  autogara,  perfect  de  acord  cu

propunerea însă există probleme de proprietate a terenului, este un activ al CFR-ului, a ajuns pe lista
de rezervă pentru că în prezent nu este un proiect suficient de matur și nu îndeplinește toate criteriile
pentru a fi pe lista proiectelor  prioritare (trebuie trecută proprietatea de la CFR la Primăria Cluj
Napoca, organizat apoi un concurs internațional de soluții, apoi pregătit PUG,  studiile de fezabilitate
etc.). 

2. Întrebările referitoare la Capitolul 6 din SIDU, Studii dentrologice, peisagere - propunerile au fost
făcute de cei mai buni experți de la nivel local.

3. Referitor la calendarul public de implementare, trebuie convinsă Primăria Cluj Napoca să facă acest
lucru, însă din cauza volumului foarte mare de informații, lista de proiecte este imensă, este oarecum
dificil de realizat acest lucru, dar este nevoie ca actorii locali să își urmărească proiectele de suflet. 

4. Referitor la propunerile de schița de sistematizare, sunt legate și de întrebările și observațiile dlui
Mititean astfel: 

a. La nivelul unui oraș există două tipuri de intervenții majore care ar reduce substanțial emisia
de gaze cu efect de seră. Una care ține de modul compact de expansiune urbană și care ar
reduce nevoia cetățeanului de a folosi mașina personală. Din păcate avem PUG-uri care nu
sunt foarte curajoase, nu avem instrumente de planificare spațială la nivel metropolitan care
să fie considerate normative, am considerat opțiunea de a merge cu un PUZ de urbanizare pe
model Sopor. Apoi a mai fost opțiunea de a propune proiecte strategice de infrastructură și
dezvoltare  infrastructură care să limiteze oarecum dezvoltarea orașului și proiecte care să
aducă dezvoltarea oarecum în jurul orașului și nu de-a lungul căii de acces a orașului cum
este în prezent în majoritatea orașelor. În Politica Urbană a României s-a făcut o analiză a
datelor pe trafic pe baza Recensământului Cestrim din 2015, pentru a analiza datele la fiecare
intrare în oraș și a rezultat  că la majoritatea orașelor mari ar fi nevoie de acces rutier de
intrare în oraș pe 3 benzi. 

b. A doua intervenție tine de intervențiile din fondul locativ, emisiile generate direct sau indirect
de clădiri. Aici ar trebui să existe și companii de management al blocurilor.
Intervenție  Răzvan  Radu:  Dacă  Primăria  Municipiului  Cluj-Napoca  ar  avea  un  plan  de
sistematizare bine definit, acesta va putea comunica unde sunt necesare utilitățile și dotările
pentru fiecare zonă rezidențială (care sunt utilități  accesibile la mersul pe jos și care sunt
accesibile la transport în comun) toate acestea ar reduce substanțial traficul.

5. S-a încercat implicarea experților numai de la nivel local (s-a lucrat cu dl Andrei Mitrea).
6. Acces auto restrictionat - total de acord, este important ca orașele din România să fie orașe pentru

copii.
7. Capitolul 5 - Provocări, cultura utilizării automobilului, lucrurile se pot actualiza rapid. Unul dintre

indicatorii de mobilitate a fost ca 70% dintre călătorii să fie făcute cu modul de transport alternativ.
8. Referitor la faptul că proiectele de creșe și școli se află pe lista de rezervă - motivul a fost restricțiile

bugetare și lipsa de maturitate a proiectelor. 
9. Suprapunerea metrou-tramvai - se va remedia eroarea.
10. Legat de observațiile domnului Pleșniță - va primi un răspuns scris detaliat, proiectul a fost finanțat

prin POCA și cuprinde SIDU, Strategia de Locuire și o componentă pentru consolidarea capacității
de planificare. 

11. Referitor la întrebările domnului Iosif Pop: La unele întrebări va primi răspuns din partea Primăriei,
dar referitor la perioada de pregătire a proiectelor, Municipiul Cluj-Napoca are foarte multe proiecte
mature ceea ce înseamnă că va putea demara activitățile cât mai repede posibil. 

12. Referitor la faptul ca prevederile SIDU se vor regăsi în PUG: Da, aceasta este logica, deoarece PUG-
ul  este  o  teritorizare  a  unei  strategii  de  dezvoltare,  dar  depinde  de  Primăria  Municipiului  Cluj-
Napoca. 

13. Chestionarele utilizate au fost puse deja la dispoziția publicului pe pagina Primăriei, iar bună parte
din rezultatele chestionarului sunt prezentate în SIDU.

14. Raportul pe SIDU 2014-2020 există în capitolul de început al SIDU 2021-2027.



15. Referitor la propunerile de mobilitate chestiuni mult mai detaliate se pot găsi în PMUD.

Întrebările referitoare la Axa 4 și dacă au fost depuse proiecte pe SIDU Digitalizare si Mobilitate au fost
răspunse de domnul director Ovidiu Cimpean și domnul viceprimar Dan Tarcea.

Răspunsuri domnul director Ovidiu Cimpean: 
1. SIDU este finanțată pe fonduri UE printr-un contract semnat pe POCA.
2. Legat de Axa 4 și termenul  de finalizare a proiectelor  2023, toate proiectele pentru care au fost

semnate contracte de finanțare pe POR 2014-2020 vor fi finalizate până în 2023. 
3. Nu mai există proiecte la care să nu fie semnate  contracte de execuție lucrări.
4. S-au  început  lucrările  pentru  malurile  Someșului,  Kogalniceanu,  școli,  și  deocamdată  nu  există

probleme pentru finalizarea până în 2023 a acestor proiecte. 
5. Cererile de finanțare pentru 2021-2027 nu au fost depuse, deoarece nu au fost lansate ghidurile și

apelurile  de proiecte.  Se așteaptă  lansarea noului  POR și PNRR. Se lucrează  ca la  data  lansării
apelului următorului POR să fie pregătită o listă de proiecte care să acopere toată suma. 

Răspunsuri domnul viceprimar Dan Tarcea: 
1. Se monitorizează atent implementarea tuturor proiectelor finanțate pe fonduri UE.
2. Pentru fiecare PUZ de mari dimensiuni se are în vedere o analiza sectorială  astfel încât să se asigure

acces la gradinite, școli, parcuri etc. În Borhanci sunt blocate construcțiile până când sunt realizate
investiții strategice pentru Municipiu. De exemplu, la ultima ședință s-a permis dezvoltarea acelor
funcțiuni care elimină traficul greu din cartier. Alte obiective includ dezvoltarea unei baze sportive în
fiecare cartier.

3. Există aproximativ 47.000 locuri  de parcare și peste 200.000 mașini  înmatriculate  în Municipiul
Cluj-Napoca. S-a luat decizia de demolare a garajelor ca o primă măsură pentru a putea crea noi
funcțiuni și noi locuri de parcare. Se va continua demolarea garajelor. S-au dezvoltat 10 parking-uri
publice. Acolo unde situația permite, se dezvoltă și teren de sport deasupra parking-urilor.

4. În fiecare an se construiește cel puțin o creșă. Proiecte de dezvoltare creșe aflate în diferite stadii de
finalizare  sunt:  Creșa  Mezia,  Parcul  Feroviarilor,  Hub  educațional  Bună  Ziua,  Hub  educațional
Borhanci, Dâmbu Rotund, Strada Câmpului.

5. Pietonii  au prioritate.  Se prioritizează accesul pentru pietoni,  biciclete,  mijloacele  de transport în
comun și abia după aceea pentru mașini. Se vor implementa piste pentru biciclete pe calea Mănăștur.

6. Gradul de folosire a digitalizării este destul de mic. Cu toate acestea orice cerere poate fi depusă
online, orice plată poate fi făcută online. Mai este mult de muncă pentru dezvoltarea procesului de
digitalizare și se fac progrese în această direcție. În momentul în care se va observa că există o cerere
crescută pe anumite servicii, personalul va fi relocat astfel încât să acomodeze cererea.

În continuare sunt prezentate răspunsurile domnului Reinhold Stadler, expert, referitoare la elementele de
care s-a ținut cont când au fost trecute proiectele în strategie.

1. A existat colaborare între SIDU și PMUD. Ținta asumată în PMUD este de 25% repartiție modală pe
auto. În prezent este o repartiție modală de peste 50% pe auto.

2. În  PMUD  s-a  propus  ca  Gara  să  fie  un  proiect  fanion  realizat  prin  concurs  internațional  de
arhitectură, problema principala este disponibilitatea resursei de teren.

În continuare  sunt  prezentate  răspunsurile  domnului  viceprimar  Dan Tarcea  la  întrebările  primite  de  la
domnul  Iosif  Pop,  legate  de  posibilele  avantaje  oferite  de  centura  ocolitoare  a  Clujului  pentru
decongestionarea traficului și situația dezvoltării centrului Cultural. 

1. Centura metropolitană are prevăzute 20 de ieșiri de la GIlau până la Apahida. 9 dintre aceste ieșiri
sunt prevăzute la nivelul Municipiului Cluj-Napoca. 41 km centură metropolitană și 50 km drumuri
de legătură. O parte dintre aceste drumuri de legătură vor intra pe partea de finanțare. Din aceste
motive costul  centurii  este  unul ridicat  deoarece  fără aceste  drumuri  de legătură  care să ofere o
legătură directă cu cartierele municipiului, centura metropolitană nu va avea efectul dorit.

2. Centrul Cultural și Filarmonica sunt în atenția Primăriei. Este vorba de o suma care depășește 60
milioane euro, și va trebui văzut exact care va fi prioritizarea proiectelor și care vor fi axele  de
finanțare. În zona Buciumi au fost alocate peste 35 milioane euro și se lucrează deja la acea clădire
care ar urma să fie cea mai mare sală de concerte din România. 



În continuare sunt prezentate răspunsurile domnului viceprimar Dan Tarcea și a domnului Marcel Heroiu
pentru întrebarea primită de la domnul Radu Mititean care face referire la legătura între SIDU și PMUD.

1. Răspuns domnul viceprimar Dan Tarcea: Licitația pentru adjudecare PUG-ului a fost deja finalizată.
Sunt peste 50 instituții care au trebuit să răspundă și să dea detalii. Mai sunt doar 2 instituții care
trebuie  să  trimită  răspunsuri.  Domnul  viceprimar  Dan  Tarcea  își  exprimă  acordul  cu  afirmația
domnului Răzvan Radu care spune că PUG-ul ar trebui să integreze toate propunerile din SIDU și
PMUD.

2. Răspuns  domnul  Marcel  Heroiu:  SIDU si  PMUD sunt  coordonate  100%.  Toate  propunerile  din
PMUD se regasesc și în SIDU. Capitolul 6.4 din SIDU este mai scurt deoarece toate acele chestiuni
sunt tratate în detaliu în PMUD. Motivul pentru care unele proiecte au altă denumire este ca a fost
preluată denumirea oficială din studiul de fezabilitate pentru acele proiecte. 

Domnul  viceprimar  Dan Tarcea  verifică  dacă mai  sunt  alte  observații,  întrebări  sau sugestii  din
partea participanților. Participanții nu au mai avut alte intervenții.

Domnul viceprimar Dan Tarcea prezintă și mulțumirile domnului primar Emil Boc pentru contribuția
fiecăruia și asigurarea de adăugarea tuturor propunerilor în documentul final.

Dezbaterea este declarată închisă de domnul viceprimar Dan Tarcea, moderator al evenimentului.

Sef serviciu,
Bogdan Revesz
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